
RADAGMINY
CEWICE

Protokól Nr XXIX/09

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 28 maja 2009 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci

- soltysi wg listy obecnosci

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci

- Wójt Gminy Cewice

- Skarbnik Gminy

- radca prawny

I' - protokolant
- publicznosc

Ad. l.

XXIX sesje Rady Gminy Cewice otworzyl Przewodniczacy Stanislaw Palubicki.
Przywital wszystkich bioracych udzial w dzisi"ejszej sesji. Stwierdzil
prawomocnosc obrad poniewaz obecni byli wszyscy radni.

Ad. 2.

Przewodniczacy Rady powiadomil radnych, ze godzine przed sesja wylozony

byl celem zapoznania sie protokól z ostatniej sesji i zwrócil sie z zapytaniem

czy protokól odczytujemy czy przyjmujemy bez odczytywania?

Radna Krystyna Jaloszynska wnioskowala o przyjecie protokolu bez

odczytywania.

Za przyjeciem wniosku radnej Krystyny Jaloszynskiej opowiedzieli sie wszyscy
radni. .
Ad. 3.

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przedstawil porzadek obrad .dzisiejszej
sesji, który brzmi nastepujaco:
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.

1



3. Przyjecie porzadku obrad.

4. rnformacje:

a) przewodniczacych komisji,

b) Wójta Gminy,

c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia bilansu instytucji kultury za rok
2008

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia pozyczki na rzecz Fundacji

Partnerstwo Dorzecze Slupi na prefinansowanie projektu: "Remont i adaptacja

budynku szkoly na Centrum Partnerstwa Lokalnego W Krzyni"
a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci
Osowo Leborskie na lata 2009-2016

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinie Komisji Budzetu i Rozwoju oraz Komisji Infrastruktury

Komunalnej,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

9. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/154/09 Rady Gminy

Cewice z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy
Miejscowosci Maszewo Leborskie

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinie Komisji Budzetu i Rozwoju oraz Komisji Infrastruktury

Komunalnej,

c) dyskusja,

. I

..

2



('\

d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 58/1 obreb
Maszewo)

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 58/2 obreb
Maszewo )

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

12. Podjecie uchwaly w sprawie zbycia nieruchomosci polozonej w Maszewie

Leb. (dz. nr 59/5 obreb Maszewo )

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

13. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres

5 lat w trybie bezprzetargowym niezabudowanej nieruchomosci polozonej
w Oskowie (dz. nr 78/3 )

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

14. Podjecie uchwaly w sprawie sprzedazy lokalu mieszkalnego (Cewice

Osiedle 40-lecia PRL 21/3)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

..
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15. Podjecie uchwaly w sprawie sprzedazy lokalu mieszkalnego (Cewice

Osiedle 40-lecia PRL 21/4)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

16. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla wsi Bukowina (dotyczy zmiany klasyfikacji dróg)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

Ze wzgledu na obszerny material uchwaly Panstwo radni zostana
zapoznani z projektem uchwaly na posiedzeniach komisji stalych.

17. Podjecie uchwaly w sprawie zaopiniowania wyznaczonego specjalnego

obszaru ochrony, majacego status obszarów sieci NA TURA 2000 polozonych w

granicach administracyjnych Gminy Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

18. Przyjecie protokolu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli dzialalnosci

Gminnego Centrum Kultury w Cewicach za 2008 r.

19. Zapytania i oswiadczenia radnych.

20. Zamkniecie obrad sesji.

Ze strony radnych nie bylo uwag ani pytan wiec poddano pod glosowanie

porzadek.

Rada Gminy przedstawiony porzadek przyjela jednoglosnie.

Ad. 4 a.

W punkcie tym przewodniczacy komisji stalych rady zlozyli sprawozdania ze

swojej pracy w okresie miedzysesyjnym.
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Ad. 4 b.

W bloku informacyjnym Wójt Gminy poinformowal o niw sprawach:

1. Zlozono wniosek w ramach programu RPO na remont sali widowiskowej
w Maszewie.

2. Rozstrzygnieto przetarg na wykonanie sieci wodno-kanalizacyjnej
ul. Spacerowa w Cewicach.

3. Uzyskano pozwolenie na budowe amfiteatru i remont budynku Gminnego
Centrum Kultury w Cewicach.

4. Odbylo sie spotkanie z Wiceministrem Infrastruktury odnosnie zmiany
ustawy o prawie budowlanym. Spotkanie zorganizowalo Pomorskie
Stowarzyszenie Gmin Wiejskich.

r 5. Trwaja przygotowania do przetargu na wykonanie chodnika w Osowie
i Maszewie. Na pozostala czesc infrastruktury w Osowie przygotowywany
jest wniosek, którego termin zlozenia uplywa w dniu 15 czerwca br.

6. Zostanie zlozony wniosek w ramach programu RPO "Uslugi dla ludnosci" na
wykonanie wodociagu Lebunia-Bukowina. Termin zlozenia wniosku to
30.06.2009 r.

7. Ogloszono przetarg na oswietlenie uliczne.

8. Trwaja prace nad przygotowaniami do wyborów parlamentu europejskiego.

Ad. 4 c.

Pan Stanislaw Palubicki poinformowal, iz w biurze rady do wgladu dla radnych
beda:

r- 1. Ocena stanu ochrony srodowiska w Gminie Cewice.

2. Sprawozdanie z realizacji planu gospodarki odpadami za lata 2007-2008.

Jesli ktos z Panstwa radnych bedzie mial pytania i uwagi do przedstawionego
materialu to zostanie przeprowadzona dyskusja na nastepnej sesji.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009 omówila Pani
Maria Franciszczak.

Nastepnie poproszono o wydanie opinii Komisje Budzetu i Rozwoju.

W imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju opinie pozytywna przedstawil Pan Jan
Klebba.
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Uwag i pytan ze strony radnych nie bylo wiec Przewodniczacy Rady odczytal

uchwale i nastepnie poddal pod glosowanie.

Za przyjeciem powyzszej uchwaly opowiedzieli sie wszyscy radni.

Ad. 6.

Uchwale w sprawie zatwierdzenia bilansu instytucji kultury za rok 2008
przedstawila Skarbnik Gminy.

Komisja Budzetu i Rozwoju wydala opinie pozytywnie odnosnie przedstawionej
uchwaly.

Radni uwag nie mieli i Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal

uchwale a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przeprowadzil glosowanie.

Rada Gminy w wyniku glosowania jawnego uchwale Nr XXIX/163/09 podjela
jednoglosnie.

Ad. 7.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie udzielenia pozyczki na rzecz Fundacji

Partnerstwo Dorzecze Slupi na prefinansowanie projektu: "Remont i adaptacja

budynku szkoly na Centrum Partnerstwa Lokalnego w Krzyni" .

Nastepnie opinie pozytywna w imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil
Pan Jan Klebba.

W zwiazku z tym, iz uwag ze strony radnych nie bylo wiec odczytano uchwale
i poddano ja pod glosowanie.

Powyzsza uchwala przez radnych zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 8.

Pan Grzegorz Palasz zapoznal radnych z uchwala w sprawie zatwierdzenia
Planu Odnowy Miejscowosci Osowo Leborskie na lata 2009-2016.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska, jak
równiez Komisja Budzetu i Rozwoju wydaly opinie pozytywne.

Radni pytan nie mieli wiec Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale a Pan

Stanislaw Palubicki przeprowadzil glosowanie.

Uchwala Nr XXIX/165/09 zostala podjeta przez Rade Gminy jednoglosnie.
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Ad. 9.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XXVII/154/09 Rady Gminy Cewice
z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci
Maszewo Leborskie omówil Wójt Gminy.

Opinie pozytywne wydali odnosnie powyzszej uchwaly Komisja Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska oraz Komisja Budzetu
i Rozwoju.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly glosowalo 15 radnych.

Ad. 10.

W punkcie tym Pan Grzegorz Palasz omówil uchwaly dotyczace nabycia dzialek
nr 58/1 i 58/2 polozonych w Maszewie Leb.

Przewodniczacy Andrzej Teodoruk przedstawil opinie pozytywna Komisji
Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska odnosnie nabycia
dzialki nr 58/1.

Wiceprzewodniczacy Gabriel Piechowiak odczytal uchwale a Przewodniczacy

Stanislaw Palubicki poddal uchwale pod glosowanie.

Rada Gminy jednoglosnie opowiedziala sie za podjeciem uchwaly.

Ad. 11.

r
W zwiazku z tym, iz uchwala wczesniej zostala omówiona przez Wójta Gminy
poproszono o wydanie opinii Komisje Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Srodowiska.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna.

Nastepnie Przewodniczacy obrad odczytal uchwale i zwrócil sie do radnych, kto

jest za podjeciem przedstawionej uchwaly?

-

Radni jednoglosnie podjeli uchwale Nr XXIX/168/09.
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Ad. 12.

Uchwala zostala omówiona przez Wójta Gminy, a nastepnie poproszono

o wydanie opinii Komisje Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska, która brzmiala pozytywnie.

Wiceprzewodniczacy Rady odczytal uchwale a Przewodniczacy Rady dokonal

glosowanie.

Powyzsza uchwala w wyniku glosowania jawnego zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 13.

Projekt uchwaly zostal przedstawiony przez Pana Grzegorza, który wyjasnil, ze

dotychczasowy dzierzawca zlozyl wniosek zgodnie z zapisem umowy

o przedluzenie umowy na okres 10 lat, na co wójt nie wyrazil zgody,
maksymalnie na 5 lat poniewaz blokowany jest teren. Wójt swój obowiazek

wypelni przedkladajac radzie projekt stosownej uchwaly, a decyzja nalezy do
rady.

Nastepnie Przewodniczacy Andrzej Teodoruk w imieniu Komisji Infrastruktury

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska zwrócil sie do radnych, aby nie

wyrazac zgody na dalsza dzierzawe. Tak jak wczesniej wójt wyjasnial kadencja

tej rady konczy sie w przyszlym roku i w zwiazku z tym nie zamykajmy nowej

radzie drogi, która moze podejmie inna decyzje. Dlaczego rada gminy chce

zapewniac zarabianie dzierzawcy na okres kolejnych 10 lat tym bardziej, ze

umowa obowiazuje jeszcze póltora roku, a poza tym sa równiez zainteresowane

inne firmy dzierzawa tego terenu. Niech zostanie rozpisany przetarg i w tym

momencie beda mogly przystapic inne firmy, które moze zloza korzystniejsze

oferty. Jesli zajdzie taka potrzeba to nowa rada podejmie stosowna decyzje,

a jesli obecna firma bedzie chciala nadal dzierzawic, to nie ma problemu, aby
równiez przystapila do przetargu. Dlatego w imieniu Komisji Infrastruktury

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wnioskuje, aby me

wydzierzawiac i opinia jest negatywna odnosnie przedstawionej uchwaly.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i zwrócil sie do radnych z zapytanie kto
jest za podjeciem uchwaly?

Rada Gminy za podjeciem powyzszej uchwaly glosowala nastepujaco:
- za- O

- przeciw- 14

8

--lir



- wstrzymalo sie - 1

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki stwierdzil, ze uchwala nie zostala podjeta.

Przewodniczacy obrad oglosil przerwe do godz. 14.15.

Stan Rady po przerwie 14 radnych (nieobecny Gabriel Piechowiak).

Ad. 14.

Wójt Gminy w punkcie tym omówil jednoczesnie dwie uchwaly dotyczace
sprzedazy lokalu mieszkalnego 21/3 i 21/4 polozonych w Cewicach.

W przypadku obu uchwal Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Srodowiska wydala opinie pozytywne.

r Pan Stanislaw Palubicki odczytal uchwale i przeprowadzil glosowanie.

Uchwala Nr XXIX/170/09 zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 15.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Radni za podjeciem uchwaly glosowali jednoglosnie.

Ad. 16.

Uchwale w sprawie zmiany miejscowego planu
przestrzennego dla wsi Bukowina (dotyczy zmiany
przedstawil Pan Grzegorz Palasz.

zagospodarowania
klasyfikacji dróg)

Opinie pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly wydala Komisja Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Nastepnie glos zabral Pan Wieslaw Dolinski, który zwrócil sie z zapytaniem czy

ten stan rzeczy zmienia sie równiez w stosunku do Pana Mielewczyka?

Wójt wyjasnil, ze nie dopiero bedzie obowiazywal od dnia dzisiejszego. Dodal,

ze wine ponosza urbanisci, którzy powinni nam o tym powiedziec, jakie skutki

to niesie dla gminy. Zmieniony plan naprawia blad, który zostal p'opelniony.
W pierwotnej uchwale za duzo ujeto dróg jako drogi gminne a winny byc jako

drogi wewnetrzne. Glówne ciagi komunikacyjne, które sluza wszystkim

mieszkancom to sa drogi gminnego. Natomiast drogi dojazdowe z drogi gminnej
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do posesji winny byc drogami wewnetrznymi. Ta uchwala naprawia uchwale

pierwotna.

Przewodniczacy obrad odczytal uchwale, która nastepnie zostala poddana pod

glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 17.

Uchwala zostala omówiona przez Pana Witolda Broda - Inspektora ds. ochrony

srodowiska i rolnictwa oraz przedstawil obszar, który bedzie obejmowala
NATURA 2000.

Po konsultacjach z komisjami stalymi rady opinia jest negatywna.

Pan Jan Klebba zwrócil sie z pytaniem czy przedstawiony teren jest razem
z otulina?

Pan Witold Broda wyjasnil, iz z mapy wynika, ze jest to obszar bez otuliny.

Pan Jan Klebba dodal, ze do tego na pewno dojdzie jeszcze raz o takiej samej
powierzchni otulina.

Pan Andrzej Grabowski - czy mozemy wskazac inny teren?

Pan Witold Broda - nie mozemy, bo opinia jest negatywna, w której sa zawarte
nasze uwagi i prawdopodobnie teraz rozpocznie sie wymiana korespondencji.

Nikt z radnych nie zabral wiecej glosu, wiec poproszono o opinie stosowna
komisje rady. "
Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochron.y Srodowiska wydala
opinie negatywna odnosnie obszaru, a odnosnie uchwaly opinia jest pozytywna.

Przewodniczacy Rady odczytal opinie stanowiaca zalacznik do uchwaly.

Nastepnie odczytal uchwale i poddal pod glosowanie. .
Rada Gminy za podjeciem powyzszej uchwaly opowiedziala sie jednoglosnie.

Ad. 18.

Protokól z przeprowadzonej kontroli dzialalnosci Gminnego Centrum Kultury
w Cewicach za 2008 r. odczytala Wiceprzewodniczaca Komisji Rewizyjnej
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Anna Kubica. Nastepnie przedstawila wnioski wypracowane przez Komisje
Rewizyjna w zwiazku z przeprowadzona kontrola, które sa nastepujace:

r

1. Aby uaktYwnic poszczególne solectwa i umozliwic równomierny dostep do
swiadczonych uslug prowadzonych przez GCK w Cewicach wnioskujemy,
aby roczny plan zamierzen GCK byl tworzony przy konsultacjach z radami
soleckimi i Rada Osiedla Na Skarpie w Siemirowicach a nastepnie
zatwierdzony przez Rade Gminy Cewice.

2. Do zakresu szczególowych obowiazków mlodszego inspektora ds.
dzialalnosci kulturalnej dodac podstawowy punkt o brzmieniu: "organizowac
i prowadzic zajecia z zakresu dzialalnosci kulturalnej".

3. Aby zapobiec erozji budynku nalezy podjac niezbedne dzialania np.
wykonanie drenazu budynku.

4. W przypadku odbywajacych sie imprez w budynku GCK organizowac
miejsca parkowania dla uczestników za budynkiem GCK.

Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec Przewodniczacy obrad poddal pod
glosowanie protokól oraz w/w wnioski do realizacji.

Radni za przyjeciem protokolu i wniosków opowiedzieli sie jednoglosnie.

Ad. 19.

W punkcie tym glos zabrali:

Pan Jan Klebba zwrócil uwage, ze do konca obrad sesji brak soltysów, dlatego
prosi o zdyscyplinowanie soltysów, aby byli do konca sesji. Jesli musza
opuszczac sesje to zeby zwalniali sie u wójta lub przewodniczacego rady.

/' Przewodniczacy Rady poparl stanowisko radnego Klebby oraz dodal, ze Pani
Anna Walkusz zwalniala sie u niego.

Pani Krystyna Jaloszynska zwrócila sie z prosba do wszystkich, aby wylaczac
komórki w czasie sesji lub wyciszac.

Pani Joanna Walkusz zwrócila sie do radnych, aby wspólnie podjac decyzje
odnosnie organizacji turnieju solectw poniewaz w tym roku Gmina Cewice
organizuje dozynki powiatowe.

.

Pan Jan Klebba zaproponowal, aby w tej sprawie skonsultowac sie i wspólnie
uzgodnic stanowisko z Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury
i Sportu.
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Pani Krystyna Jaloszynska dodala, iz ustala na komisji ale, uwaza, ze mozna

zrobic to wczesniej i jest za tym zeby turniej sie odbyl.

Wójt Gminy poinformowal, ze organizujemy dozynki powiatowe, które odbeda

sie przy gimnazjum. Wójt zaproponowal, aby przeprowadzic w innym terminie

sam turniej solectw bo dozynki beda powiatowe.

Pan Krzysztof Kaminski zwrócil sie z zapytaniem odnosnie strefy ochronnej,
rozumie, ze wedkarze beda mieli ograniczone dojscie do wód.

Pan Grzegorz Palasz wyjasnil, ze to nie jest rezerwat, to jest strefa i beda
problemy z inwestycja.

Pan Krzysztof Kaminski - jesli chodzi o turniej solectw bo Siemirowice jest

solectwo i osiedle i mieszkaniec osiedla nie moze brac udzialu jako solectwo?

Pan Andrzej Teodoruk - nie mozna tak rozgraniczac mieszkanców, bo
mieszkancy osiedla wchodza w sklad solectwa.

Radca Wojciech Namiotko zaproponowal, aby przyjac nazwe turniej jednostek

pomocniczych gminy i wtedy nie bedzie problemu.

Pani Krystyna Jaloszynska - trzeba to wszystko uscislic w regulaminie turnieju
solectw.

Na koniec glos oddano Panu Józefowi Kwidzinskiemu.

Pani Katarzyna Antonkiewicz w imieniu Rady Soleckiej Osowa Leborskiego
i Gminnego Centrum Kultury w Cewicach zaprosila wszystkich na festyn
rodzinny w Osowie, który odbedzie sie w dniu 31 maja 2009r. o godz. 16.00. '"

Ad. 20.

Porzadek obrad XXIX sesji Rady Gminy Cewice zostal wyczerpany
Przewodniczacy Stanislaw Palubicki dokonal zamkniecia sesji o godz. 15.30.

Protokólowala:

Marzena !frakowiak

~
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